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projekt 
Protokół Nr XI/2025 

z XI sesji Rady Gminy Malechowo 
odbytej  w dniu 21 marca 2025 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 
 

 
Początek  sesji: 
- godz. 930 

 
Zakończenie sesji: 
- godz. 1058 

 

 

XI sesja  Rady Gminy Malechowo przebiegała w następującym porządku: 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr X/2024 z X sesji Rady Gminy Malechowo w dniu                                    

19 lutego 2025 r.  
4. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Malechowo. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Gminie Miasto Darłowo na funkcjonowanie 
Biura Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Obszaru Funkcjonalnego Sławna. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Malechowo, określonej działką nr 27/1 położoną w obrębie ewidencyjnym 
Lejkowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 
oznaczony do 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia treści informacji dla sygnalistów, umieszczonej na 
stronie BIP Urzędu Gminy Malechowo. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Malechowo w 2025 
roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 
leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 
w 2026 roku.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na 
lata 2025-2036. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi leczniczemu. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski. 
20. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
21. Zamknięcie sesji. 

 
 
W XI  sesji Rady Gminy zwołanym przez Przewodniczącą Rady Gminy zgodnie ze Statutem 
Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym, udział wzięło 15 Radnych: Piotr 
Nakielski, Angelika Rokita, Sebastian Orzechowski, Anetta Wiącek, Mateusz Wiącek, Wiesław 
Rosiński, Grzegorz Kiniorski, Monika Chruszcz, Magdalena Jadczak, Mateusz Sydoruk, Paweł 
Figura, Izabela Konfederak-Fąfara, Bogumiła Urbaniak, Małgorzata Zosiuk, Beata Hetmańska . 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 

W sesji Rady Gminy uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Krzysztof Jarotek, Skarbnik Gminy 
Sylwia Piechota, Sekretarz Agnieszka Czarnuch, Kierownik RGK Maciej Stanisławski, Kierownik 
FZ Barbara Katka- Wójcicka, Kierownik RIGP Adam Kallaur, Kierownik GOPS Beata Kaźmierczak 
oraz Radca Prawny Piotr Sikorski. Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo przywitała wszystkich przybyłych, po czym otworzyła 
XI sesję Rady Gminy Malechowo IX Kadencji. Następnie stwierdziła obecność 14 Radnych 
obecnych na sesji, co stanowi quorum. XI sesja RG Malechowo została zwołana  na wniosek 
Przewodniczącej Rady Gminy Magdaleny Jadczak, o czym stanowi załącznik nr 3. 
Zawiadomienie o zwołaniu XI sesji RG Malechowo wraz z projektami planu pracy Radnych 
zostało dostarczone Radnym w terminie zgodnym z § 60 pkt 4 Statutu Gminy Malechowo. 
 
Ad. 2 Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, przyjęcie porządku obrad. 
 
Wniosków w sprawie zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Ad. 3  Przyjęcie protokołu Nr X/2025 z X sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 19 lutego 2025 
r.  
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu Nr X/2025 z X sesji Rady Gminy 
Malechowo w dniu 19 lutego 2025 r.  
 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  
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Protokół Nr X/2025 z X sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 19 lutego  2025 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z działań podjętych między sesjami. 

 

Pan Wójt Krzysztof Jarotek przedstawił sprawozdanie z działań mieczy sesjami a mianowicie 

między 19 lutego a 21 marca. 

Organizacja pracy Gminnych jednostek organizacyjnych. 

• 6 marca- Sportowy Klub Uczniowski Niemica oraz Sportowy Klub Uczniowski Grabowa 

Szkoła podstawowa Lejkowo otrzymały dotację w wysokości 8.000,00 zł z II otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2025 r. z zakresu kultury fizycznej, 

• 6 marca- gminne eliminacje do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy pożarniczej 

„Młodzież zapobiega pożarom”, zwycięzcy będą reprezentować gminę w finale 

Powiatowym, 

• 20 marca- otwarcie Pracowni Smaku i Akademii Kreatywności w Szkole Podstawowej 

w Malechowie, 

• 28 marca- odbędzie się 4 Ogólnopolski Turniej Robotów w Malechowie, 

• 6 kwietnia- odbędzie się Jarmark Wielkanocny na Sali Sportowej w Malechowie. 

Środki zewnętrzne. 

• Modernizacja infrastruktury boiska sportowego w miejscowości Zielenica – montaż 

wiat sportowych wraz z utwardzeniem, wartość 79.898,08 zł, dofinansowanie 50%, 

• Wspólnie z Powiatem Sławno złożono wniosek o przebudowę drogi Paproty- Żegocino 

z rezerwy budżetu Państwa na 2025 rok wartość 2.665.980,00 zł., dofinansowanie 60%, 

• Złożono 16 wniosków w ramach konkursu Marszałka Zachodniopomorskiego o granty 

Sołeckie 2025, 4 granty mogą być rozpatrzone pozytywnie i dostać po 20.000,00 zł.,  

Projekty na które otrzymaliśmy dofinansowanie. 

• Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa na lata 2021-2025. Wsparcie otrzymały SP 

Niemica, SP Ostrowiec, SP Lejkowo oraz Przedszkola w Malechowie, Niemicy i 

Lejkowie. Łączna kwota dofinansowania to 18.000,00 zł przy wkładzie własnym 

3.700,00 zł, 

• Praca na Zdrowie w Urzędzie Gminy Malechowo dofinansowanie z EFS o wartości 

163.887,71 zł, wysokość dofinansowania to 85%. 

Trwające inwestycje: 

• Przebudowa drogi w Karwicach, 

• Budowa Klubu Dziecięcego w Malechowie, 

• Budowa kanalizacji sanitarnej Pękanino-Kusice, Lejkowo- Sulechówko, Karwice – 

Rzyszczewo, 

• Remont w kościele parafialnym w Malechowie. 

Zakończone inwestycje: 

• Przepompownia ścieków Żegocino-Podgórki, 

• Prace w hydroforni w Pękeninie. 
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Prace zlecone: 

• Wykonanie dokumentacji technicznej na rozbudowę sieci kanalizacyjnej Laski – 

Lejkowo, laski- Karwice, budowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w Pękaninie, 

• Przebudowa oczyszczalni ścieków w Ostrowcu,  

• Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Gorzyca, przebudowa dróg wewnętrznych 

w miejscowości Przystawy, zagospodarowanie terenu przy jeziorze w Ostrowcu,  

• Budowa świetlicy wraz z zagospodarowaniem terenu w miejscowości Lejkowo, 

• Budowa dwóch boisk wielofunkcyjnych w Niemicy i w Ostrowcu oraz projekty na place 

zabaw na terenie Gminy Malechowo 

Ponadto trwają rozmowy na temat projektu drogi w miejscowości Kusice, budowy remizy w 

Sulechowie, świetlicy wiejskiej w Białęcinie i budowie PSZOK- u w Malechowie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Malechowo. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że przy omawianiu tej uchwały omówi również 
następna, ponieważ uchwały te są tożsame. W procedowanych dwóch uchwałach proponowana jest 
zmiana w regulaminie spowodowana wprowadzeniem od 1 stycznia 2025 r.  obowiązku u odbierania 
odpadów tekstylnych od mieszkańców. Od 1 lipca tekstylia były by odbierane od domostw oraz dwa 
razy do roku odpady wielkogabarytowe oraz zużyty sprzęt eklektyczny i elektroniczny.  
 
Pan Radny Mateusz Wiącek zapytał czy to podniesie koszty odbioru odpadów od mieszkańców. 
 
Pan Kierownik poinformował, że przy przeanalizowaniu wszystkich czynników wychodziło by 1,20 zł na 
jednego mieszkańca na miesiąc czyli ok 13 zł na jednego mieszkańca w skali roku.   
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/90/2025. Uchwała stanowi załącznik 
nr 4  do protokołu. 
 
 
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości, na 
których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że uchwała została omówiona podczas omawiania wcześniejszej 
uchwały. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 



5 
 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała  w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie, nadano jej                 
Nr XI/91/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Gminie Miasto Darłowo na funkcjonowanie 
Biura Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Obszaru Funkcjonalnego Sławna. 
 
Kierownik FZ Pani Barbara Katka-Wójcicka poinformowała, że na podstawie zawartego porozumienia 
z dnia 3 marca 2023 roku pomiędzy wszystkimi gminami powiatu sławieńskiego a Powiatem Sławno 
utworzono biuro ZIT. Zgodnie z porozumieniem działalność biura będzie finansowana z dotacji celowej 
wszystkich parterów. Wysokość dotaci liczona jest od liczby mieszkańców dane z GUS, 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała  w sprawie udzielenia dotacji Gminie Miasto Darłowo na funkcjonowanie Biura Związku 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Obszaru Funkcjonalnego Sławna  została podjęta 

jednogłośnie, nadano jej Nr XI/92/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Malechowo, określonej działką nr 27/1 położoną w obrębie ewidencyjnym Lejkowo. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że proponowana jest sprzedaż działki nr 27/1 o 
powierzchni 0,7300 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Lejkowo, w planie zagospodarowania 
przestrzennego widnieje jako łąki i pastwiska a teren ten jest objęty Natura 2000., wnioskowane jest 
wystawienie ww. działki na sprzedaż w procedurze przetargowej. 
 
Pan Radny Mateusz Wiącek zapytał czy sprzedaż była wnioskowana przez jakiegoś mieszkańca?  
Pan Kierownik RGK potwierdził, że wpłynął wniosek mieszkańca, lecz sprzedaż tej działki musi się odbyć 
w procedurze przetargowej, gdzie każdy może złożyć ofertę. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 
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Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Malechowo, określonej działką nr 27/1 położoną w obrębie ewidencyjnym Lejkowo została podjęta 

jednogłośnie, nadano jej Nr XI/93/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo. 
 
Kierownik RIGP Pan Adam Kallaur poinformował, że na wniosek wnioskodawcy przygotowano projekt 
uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego plany zagospodarowania przestrzennego dla 
działki nr 224/ 4 obręb ewidencyjny Malechowo. W planach jest zabudowa mieszkaniowa, 
powierzchnia działki wynosi ok 3228 m2. Działka znajduje się między posesjami nr. 4 i nr 1 w 
miejscowości Malechowo. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano 
jej Nr XI/94/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 
 
Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony 
do 3 lat. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że uchwała ma na celu umożliwienie kontynuacji 
dzierżawy terenu pod tak zwane zniczomaty na cmentarzach gminy Malechowo, odpowiadając na 
wniosek Radnej Anetty Wiącek, który padł na komisji , poinformował, że na każdym zniczomacie jest 
podany nr telefony aby na bieżąco zgłaszać problemy techniczne lub brak zniczy w zniczomacie 
ponadto zniczomat nie powinien pobierać pieniędzy jeśli jest brak asortymentu. 
 
Pani Radna Aneta Wiącek poinformowała, że osobiście próbowała zakupić znicz w zniczomacie i 
pieniądze zostały pobrane mimo braku asortymentu.  
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 
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Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat została podjęta 

jednogłośnie, nadano jej Nr XI/95/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia treści informacji dla sygnalistów, umieszczonej na 
stronie BIP Urzędu Gminy Malechowo. 
 
Pani Sekretarz Agnieszka Czarnuch poinformowała, że zeszłoroczna Uchwała o ochronie sygnalistów 
nakłada na organ publiczny  szereg obowiązków do wypełnienia min. Określenie procedur zapewnienia 
odpowiednich rejestrów oraz przygotowanie informacji, która zostanie umieszczona na stronie BIP, 
informacja została przygotowana i stanowi załącznik do przedłożonej do procedowanej uchwały i 
zawiera wszystkie wymagane przepisami informacje. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała  w sprawie ustalenia treści informacji dla sygnalistów, umieszczonej na stronie BIP Urzędu 

Gminy Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/96/2025. Uchwała stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.   
 
 
Ad. 12 Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Malechowo w 2025 roku. 
 
Kierownik RIGP Pan Adam Kallaur poinformował, że uchwała zmieniająca doprecyzowuje zapisy kwot 
przeznaczonych na program opieki nad zwierzętami w zakresie zwierząt gospodarskich i sterylizacji 
zwierząt oraz usypiania ślepych miotów zgodnie z zaleceniami rozstrzygnięcia nadzorczego wojewody. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Malechowo w 2025 roku została podjęta jednogłośnie, 

nadano jej Nr XI/97/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 13 Przyjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 
leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że zmiana uchwały jest podyktowana rezygnacją 
złożoną przez Panią Joannę Grycko z pełnienia funkcji inkasenta w sołectwie Sęczkowo. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta jednogłośnie, 

nadano jej Nr XI/98/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. 14 Przyjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 
w 2026 roku.  
 
Pani Przewodnicząca przekazała, że ta kwestia została już omówiona na spotkaniu z sołtysami                      
a mianowicie, że sołectwa dostaną 100 tyś do podziału plus środki sołeckie tak zadeklarowała Pani 
Skarbnik na spotkaniu. 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 14 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1 

 

Uchwała uchwałę w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 roku 

została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/99/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
 
Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok. 
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że dokonano zmian w dochodach i wydatkach na łączną 
kwotę 937.657,40 zł , zmiany te podyktowane są wydatkami na trzy projekty: 

• Praca na zdrowie w Urzędzie Gminy Malechowo, 

• Akademia Małych Noblistów w Gminie Malechowo, 

• Gmina Malechowo- klimat zaczyna się tutaj, 
Zwiększenie kwoty na uzupełnienie subwencji ogólnej 98 527,00 zł. 
Wydatki: 

• Dział 600- 42.000,00 zł- Modernizacja dróg wewnętrznych w m. Malechowo- nowe zadanie 

• Dział 754 30.000,00 zł- dofinansowanie zakupu pojazdów służbowych dla Komendy 
Powiatowej Policji w Sławnie- wpłata na fundusz wsparcia Policji, 
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• Dział 801 – 33.500,00 zł- zwiększenie planowanych wydatków na wynagrodzenia osobowe 
nauczycieli w Szkole Podstawowej w Niemicy celem wypłaty nagród jubileuszowych w związku 
z dostarczeniem przez pracowników dodatkowych dokumentów do ponownego przeliczenia 
stażu pracy: 

• Dział 851 42.000,00 dotacja dla ZOZ w Malechowie na dofinansowanie : Modernizacja Ośrodka 
Zdrowia w Malechowie, 

• Dział 852- 14.00,00 świadczenia społeczne (GOPS- odpłatność za schronienie) 

• Dział 852 – 32.990,59 zł- wynagrodzenia osobowe i składniki na ubezpieczenia społeczne 
(GOPS) -środki pochodzą z zwiększonego planu dochodów i zmniejszonego planu wydatków, 
w dziale 010 zmniejszyły się wydatki na kwotę 181.985,26 zł. 

Wszystkie sołectwa złożyły swoje plany finansowo-rzeczowe. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz  poinformowała, że niepokoi ja fakt, że po stronie dochodów jest kwota 
58.288.027,00 zł i jest to około 1 mln więcej niż 19 lutego i rozumie z czego to wynika. Natomiast jeśli 
chodzi o wydatki to dziś jest 1 mln więcej niż 19 lutego, a wydamy 45.915,84i,65 zł i będzie więcej o 
1.545.326,56 zł niż było zaplanowane w lutym. Poprosiła Panią skarbnik o wyjaśnienie co się dzieje 
skąd  tak duże wydatki?  
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że w zmianie WPF uchwalonej 19 lutego, różnica między 
dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosiła 1.241.971,44 zł, po zmianach jest to kwota 
1.309.956,70 zł jest to wzrost o ok. 68.000,00 zł, nie rozumie skąd  kwota 1.500.000,00 zł. Ponadto 
poinformowała, że na niektóre rzeczy nie mamy  wpływu jak np. pracownicy którzy złożyli dokumenty, 
które uprawniają ich do nagrody jubileuszowej, co stanowi wzrost o ponad 30 tyś. ponadto zadania 
realizowane w GOPS to tez są wydatki bieżące. Poinformowała, że wszystko co się dzieje w gminie to 
są wydatki bieżące a wydatki majątkowe i zakupy powyżej 10 tyś złotych to są inwestycje.  
 
Pani radna Angielika Rokita zapytała o modernizację dróg wewnętrznych  w Malechowie, tzn. o którą 
drogę chodzi i skąd to przedsięwzięcie?  
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że chodzi o drogę w miejscowości Malechowo, drogę do 
nowego osiedla za szkołą w Malechowie. 20 m drogi (płyt ) oraz usługa położenia płyt będzie 
finansowane z gminy, płyty na tą drogę są zakupione ze środków sołeckich z ostatnich 3 lat. 
 
Pani Radna Anetta Wiącek poinformowała, że sołectwo Malechowo w dużej części środki sołeckie 
wydaje na zakup lamp, zakup płyt na drogi których w sołectwie jest 14, łącznie 2 km 150 . na chwile 
obecna wykonanych jest 1300 m, zostało 850 metrów. Poinformowała, że od 3 lat żadna droga nie była 
robiona w Malechowie a już ponad 42 tyś przeznaczone zostały na zakup jak dotąd ok 1000 płyt na 
wyłożenie na drogach w ostatnich latach, gdzie nie musieli wcale przeznaczać swoich środków 
sołeckich na zakup płyt na drogi.  Ostatnie dwa lata były zakapowane płyty , które leżą i czekają. W tym 
roku środki sołeckie również są przeznaczone na zakup płyt na drogi, natomiast sołectwo nie może 
sobie na mieniu gminnym wykonać usługi dlatego tu niezbędna jest pomoc gminy. 
 
Pan Radny Wiesław Rosiński poinformował, że każda wioska chce aby na ich terenie były remontowane 
drogi, ale niema się co licytować co do ilości dróg np. Malechówko ma 5.5 km dróg gminnych.  
 
Pan Radny Mateusz Wiącek zapytał ile domów jest przy ww. drodze? 
Pni Radna Anetta Wiącek poinformowała , że najdłuższe odcinki z największa ilością domów zostały już 
wykonane, tak zdecydowali mieszkańcy. Następnie podała nazwiska mieszkańców do których ta droga 
prowadzi.  
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Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że wydatki bieżące  są coraz większe. Zapytała o plan 
dochodów dział 801 rozdiał80103 mowa o 495,702.00 zł. a w planie wydatków  kwota ta jest 
pomniejszona i wynosi 469,388.00 zł, zapytała na co została przeznaczona ta różnica?  Następnie 
zapytała o wynagrodzenia w gospodarce komunalnej, co to jest wynagrodzenie osobowe 
pracowników, wynagrodzenie bezosobowe? Zaznaczyła, że w WPF jak i również w uchwale budżetowej 
w grudniu i w lutym była mowa o wynagrodzeniach bezosobowych na kwotę 8.000,00 zł a teraz jest 
60.000,00 zł. Zapytała skąd ta różnica? 
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że wydatki te są związane z realizacją projektów na, 
które gmina otrzymała dofinansowanie. Tak, że jest to realizacja projektu który będzie realizowany w 
tym dziale przez dwa lata ponieważ dotyczy przedsięwzięcia „Gmina Malechowo klimat zaczyna się 
tutaj”. Jeśli chodzi o dochody w dziale 801 poinformowała, że środki wpływają w formie zaliczki, 
natomiast wydatki planowane w tym roku są nisze. W dziale 750, to tez jest realizacja projektu  na 
które Gmina otrzymała dofinansowanie „Praca na zdrowie w Urzędzie Gminy Malechowo”. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz Zapytała o kwotę 14.000,00 zł czyli świadczenie z GOPS odpłatność za 
schronienie, kwotę 32.990,59 zł wynagrodzenia osobowe i składki na ubezpieczenie społeczne GOPS?  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dziale 900 czyli gospodarka komunalna i ochrona środowiska i w 
dziale pozostała działalność będzie realizowane zadanie Gmina Malechowo klimat zaczyna się tutaj. 
Natomiast 14.000,oo zł wpłynęło z  tyt. refundacji za schronienie. Wynagrodzenie w przypadku GOPS 
czyli o pytaną kwotę 33 tyś, wpłynął wniosek z GOPS na tę kwotę.  
 
Pani radna Chruszcz dopytała czego dotyczy to schronienie? 
 
Pani Beata Kaźmierczak kierownik GOPS poinformowała, że osoba przebywającym w schronisku czyli 
osobą bezdomnym gmina musi zapewnić schronienie poprzez umieszczenie ich w schronisku. Taka 
osoba ponosi odpłatność w wysokości 70%  swojego dochodu. Osoby pobierających zasiłek stały 
pobierana jest opłata w wysokości 50 % zgodnie z ustawą o pomocy społecznej i to stanowi dochód 
gminy. Następnie te same pieniądze są przekazywane GOPS aby opłacić pobyt tych osób w schronisku. 
 
Pani Radna Chruszcz zapytała czy to są dodatkowe koszty? Ponieważ gmina ponosi koszty w wysokości 
400 tyś zł z tyt. Umiejscowienia osób w DPS-ach?  
 
 
Pani Beata Kaźmierczak kierownik GOPS potwierdziła ,że ok . 500 tyś gmina ponosi koszty DPS-y oraz 
za schroniska.  
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 14 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok została 

podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/100/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
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Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na 
lata 2025-2036. 
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że zmiany w budżecie  nie spowodowały zmiany wyniku 
finansowego, co oznacza ze deficyt się nie zwiększył ani nie pomniejszył. 
Przedsięwzięcia: 

• Przebudowa systemu oczyszczania ścieków na terenie gminy Malechowo zmniejszono o 
181.985,26 zł, 

• Wprowadzono zadanie Gmina Malechowo klimat zaczyna się tutaj, 314.770,05 zł. Planowane 
wydatki w 2025 r. to  195.728,97 zł, w roku 2026 to 119.041.08 zł.  

• Akademia Małych Noblistów w Gminie Malechowo 2025-26 – 808.516,44 zł w tym wydatki 
bieżące 93.516,44 zł, wydatki majątkowe 15.000,00 zł , planowane wydatki na 2025 roku 
435.888,16 zł, w tym wydatki bieżące 420,880.16 zł a wydatki majątkowe 15.000,00zł. w 2026 
roku planowane wydatki bieżące 372.628.28 zł projekt dofinansowany z EFS+,  

• Szkoła Podstawowa w Niemicy – łączne nakłady finansowe 587.816.51 zł w tym wydatki 
bieżące 572.816,51 zł wydatki majątkowe 15.000,00 zł, planowane wydatki w 2025 roku to 
275.716,39 zł, z tego wydatki bieżące 260.716.39 zł , wydatki majątkowe 15.000,00 zł. 
planowane wydatki w 2026 roku 312.100,12 zł. 

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 14 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1  

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok została podjęta jednogłośnie, 

nadano jej Nr XI/101/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad. 17 Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi leczniczemu. 

 

Pani Sekretarz Agnieszka Czarnuch poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek z 

Ośrodka Zdrowia w Malechowie, o wsparcie kwotą 42.000,00 zł prowadzonej już inwestycji. 

Obecnie trwa termomodernizacja ośrodka zdrowia. Wnioskowana kwota ma być 

przeznaczona na dokończenie modernizacji elewacji ośrodka. Poinformowała również, że 

uchwalając przed chwilą uchwałę w sprawie zmian w budżecie, ta kwota już została 

zatwierdzona, natomiast ta uchwała jest niezbędna do zawarcia umowy w trybie ustawy o 

finansach publicznych udzielić dotacji celowej podmiotowi.   

 

Pani radna Monika Chruszcz zapytała czy to nie jest dziwne, że najpierw RG zatwierdziła a 

potem podjęła uchwałę? 

Pani Sekretarz Agnieszka Czarnuch poinformowała, że takie są procedury. 
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Pani radna Monika Chruszcz poprosiła przedstawiciela Opieki Zdrowotnej w Malechowie Panią 

Grażynę Szewczyk o przedstawienie Radzie Gminy jakie są koszty modernizacji na 

poszczególnych ośrodkach zdrowia?   

 

Pani Grażyna Szewczyk poinformowała, że modernizacja prowadzona jest w ośrodkach w  

Kawnie, Malechowie i Ostrowcu łączny koszt to 195.165,00 zł, a dotacja otrzymana z Urzędu 

Gminy będzie przeznaczona na odświeżenie elewacji.  

 

Pani radna Monika Chruszcz zapytała czy kwota 195.165,00 zł jest pożyczką? 

 

Pani Szewczyk poinformowała, że został zwiększony rachunek bieżący na ten cel.  

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi leczniczemu została podjęta jednogłośnie, nadano 
jej Nr XI/102/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 18 Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pan radny Mateusz Wiącek zapytał przekazał wniosek na ręce Przewodniczącego Rady 
Powiatu Pana Mariusza Małysza o przekazaniu kruszywa dla miejscowości Gorzyca na naprawę 
drogi 0511. Mieszkańcy zobligowali się sami naprawić drogę za pomocą owego kruszywa. 
Poprosił również przedstawiciela obecnego Policji ze Sławna na zwrócenie uwagi na 
kierowców pracujących przy budowie drogi S6.  
 
Pan Aspirant Mariusz Madrak zastępca naczelnika wydziału prewencji Komendy Powiatowej 
Policji w Sławnie podziękował za decyzję o przekazaniu pieniędzy na zakup nowego radiowozu 
co zapewne zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców.  
 
Pan radny Piotr Nakielski zapytał Radnego Powiatowego Mariusza Małysza o drogę z 
miejscowości Kusice do Niemicy oraz o drogę do drogi nr6? 
 
Pan radny Powiatowy Mariusz Małysz poinformował, że deklarował, iż postara się aby droga z 
Kusic do Niemicy była remontowana i tak też czyni. Droga ta była w projekcie niestety projekt 
ten został odrzucony i niestety żaden radny nie ma na to wpływu. Niestety niema możliwości 
zrobić tej drogi wyłącznie ze środków powiatu i gminy. Natomiast projekt tej drogi został 
umieszczony na liście rezerwowej. Poinformował również, że postara się aby chodnik od 
boiska do szkoły w Niemicy powstał jeszcze w tym roku. Progi zwalniające przy szkole w 
Niemicy zostaną zamontowane jak tylko przyjdą ponieważ są już zamówione. Wspomniał o 
drodze Sulechówko -Borkowo, która jest używana przez firmę budująca drogę S6, w tej kwestii 
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jest zaplanowane spotkanie Starosty z przedstawicielami GDDKiA oraz z Firmą Kobylarnia aby 
rozmawiać na temat zniszczenia tej drogi podczas budowy S6. Zwrócił uwagę również, że jeśli 
chodzi o próg zwalniający w miejscowości Gorzyca KPP w Sławnie negatywnie zaopiniowała 
powstanie owego progu, ponad to część mieszkańców chce taki próg inni nie chcą. Wspomniał 
również o wycince przy drogach zagrażających bezpieczeństwu, pieniądze na ten cel zostały 
przekazane dla Gminy. Ponadto poinformował, że drzewa zagrażające bezpieczeństwu w 
miejscowości Sulechówko zostaną usunięte w ramach współpracy tzn. zostaną usunięte w 
zamian za drzewo.  
 
Pan Wójt poinformował, że faktycznie pierwszy wniosek odnośnie drogi Kusice – Niemica 
został odrzucony na pierwszym etapie, natomiast jest na liście rezerwowej i do końca kwietnia 
będzie rozstrzygniecie, kolejny wniosek gdzie rozstrzygnięcie będzie do końca kwietnia 
dotyczy  miejscowości Malechówko.  
 
Pani Dyrektor SP Lejkowo Mirosława Turczyn zaproponowała, że jeżeli jest taka możliwość ona 
by zabrała drzewo do szkoły jako opał.  
 
Pan radny Nakielski poinformował, że w Miejscowości Kusice przy drodze powiatowej również 
są drzewa zagrażające życiu i zdrowiu mieszkańców i powiat był już o tym informowany wiele 
razy. Poinformował również o innych drzewach zagrażających mieszkańcom, gdzie min park 
jest po jednej stronie ulicy a drzewa są po drugiej stronie ulicy i nadal zagrażają przechodnią.  
 
Pan radny Powiatowy Mariusz Małysz poinformował, że jeśli chodzi o działki prywatne 
starostwo nie może ingerować należy kierować wnioski do właściciela działki.  
 
Pan radny Wiesław Rosiński zwrócił się do przedstawiciela Policji o zmożenie kontroli 
drogowej w miejscowości Malechówek. Wspomniał również o posiedzeniu Komisji 
Oświatowej z 6 marca 2025 roku  gdzie głównym tematem była niechęć otworzenia 1 kasy w 
SP w Lejkowie z powodu zbyt małej ilości zapisanych dzieci, tzn. 5-cioro dzieci. Poprosił Panią 
Dyrektor SP w Lejkowie o komentarz jak się ta sprawa się zakończyła. 
 
Pani Dyrektor SP Lejkowo Mirosława Turczyn poinformowała, o przebiegu całej sprawy i o 
rozmowach jakie przeprowadziła z przedstawicielami Gminy, radą pedagogiczną, 
pracownikami i członkami Komisji Oświatowej. Wynikiem ostatecznym jest decyzja o 
powstaniu pierwszej klasy z mocy prawa. Poinformowała ile dla niej dla uczniów i dla rodziców 
ta szkoła znaczy, powiedziała o sukcesach szkoły i jej uczniów.  
 
Pan radny Wiesław Rosiński zapytał również o jezioro w Ostrowcu a mianowicie o zrzut 
nieczystości który nie ustępuje ,poinformował, że po raz kolejny zgłosił tę sytuację w gminie i  
zapytał czy Gmina poczyniła jakieś środki aby zaprzestać temu procederowi. 
 
Pan Wójt potwierdził, że radny Rosiński zgłosił zaistniałą sytuację, gmina przekazała to dalej 
poprosiła WIOŚ o postępy w postępowaniu, informacja zwrotna była taka że postepowanie 
trwa a gmina nie jest stroną w postępowaniu i nic więcej nie mogą ujawnić.  
Pani Radna Anetta Wiącek wystąpiła do radnych powiatowych i gminnych z wnioskiem 
dotyczącym drogi 438 w Malechowie gdzie mieszkańcy wnioskują już od długiego czasu o 
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chodnik na poboczu, droga jest utrzymywana przez gminę. Poprosiła o porozumienie w tej 
kwestii aby ten chodnik powstał.  
 
Pani Radna Monika Chruszcz wyraziła swoje niezadowolenie i zdziwienie na temat decyzji o 
nieutworzeniu pierwszej klasy w SP w Lejkowie.  
 

Ad. 19 Wolne wnioski. 

Pani radna Monika Chruszcz przekazała dwa zapytania na ręce Pani przewodniczącej RG i 
poprosiła aby te zapytania zostały umieszczone na BIP. 

Pan radny Mateusz Sydoruk również złożył zapytanie na ręce Pani przewodniczącej.  

Ad. 21 Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

--------------- 

Ad. 20 Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Magdalena Jadczak zamknęła XI posiedzenie Komisji Stałych IX Kadencji 
Samorządowej. 

 
 

Przewodnicząca Rady Gminy 
 

 
 
  
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Małgorzata Jabłońska 
Ilość ponumerowanych stron: 14 
Ilość załączników: 16 


